
 
 

 إفصاح توضيحي بشأن إعتماد التوكيلات
 

 :يلي ما إلى السادة المساهمين نلفت أن نود ، الحوكمة دليل من 40 رقم  المادة  من 2 و  1 بناءً على متطلبات البندين
 

بالشو كة  يجوز لمن له حق حضوور الجميية اليمومية أن يني  عنه من يتتار  من يي  أعضواء مجلا اادارة أو الياملين   .1

أو شوو كة وطوواية لأي اقورام المالية أو الياملين بما بم تضووى خوكيل با  اابت باليتابة ينة عوو احة على حق الوكيل  

حائزًا    -ليدد من المسوواهمين-لأي حضووور امتماعات الجميية اليمومية والتيووويت على ق اراخما. ويج  أو ييون الوكيل  

 الش كة الميدر. ويمثل ناقيي اقهلية ولأاقديما النائبون عنمم قانونًا.%( من رأس مال 5بمذ  اليفة على أكث  من )
 

،   ( هو التوقيع الميتمد من/لدى أحد الجمات التالية1يتيين أن ييون خوقيع المسواهم الوارد لأي الوكالة المشوار إليما لأي البند ) .2

 وعلى الش كة اختاذ اام اءات اللازمة للتح ق من ذلك.

 اليدل. الياخ    ( أ)

 ي لأة خجارة أو دائ ة اقتيادية بالدولة. (ب)

 بنك أو ش كة م بية بالدولة ش يطة أن ييون للموكل حساب لدى أي منمما.  (ج)

 أي ممة أب ى م بة لما لل يام بأعمال التوايق.  ( د)
 

التاعة بممثل عن ش كة الوطاية الذي بالمساهم واطم وأرقام التواعل  ن نموذج التوكيل أرقام التواعل يخضميتيين   .3

وييون للموكل إعدار التوكيل ولأ ا للحدود  حيث . إن هذا النموذج / التوكيل / التفويض هو نموذج اطت شادي  اعتمد التوكيل

م الوارد لأي الوكالة هو التوقيع وذلك ممييه مع ض ورة اولتزام بأن ييون خوقيع المساه ، واليلاحيات الذي ي اها مناطبة 

 الميتمد من/لدى إحدى الجمات المذكورة أعلا  .  
 

 للمزيد من الميلومات أو اايضاحات ، ي مى التواعل عن ي يق :  

 9714 6051180الماخف : 

   050 1833670المتح ك : 

   uae.com-alia@allianceالب يد اوليت وني : 
 

Clarifying disclosure regarding the approval of agencies 
 

According to Clauses 1 & 2 of Article 40 of the Corporate Governance Manual, we would like to inform the 

shareholders with the following: 

1. Each shareholder who has the right to attend the general assembly may delegate someone from other than the 

Board members or the staff of the company, or securities brokerage company, or its employees, to attend on his 

behalf as per a written delegation stating expressly that the agent has the right to attend the general assembly and 

vote on its decision. A delegated person for a number of shareholders shall not have more than (5%) of the 

Company issued capital after gaining that delegation. Persons lacking legal capacity and are incompetent must be 

represented by their legal representatives.  
 

2. The shareholder signature on the power of attorney referred in clause No. (1) shall be the signature approved by 

any of the following entities:  
 

A. Notary Public. 

B. Commercial chamber of economic department in the state. 

C. Bank or company licensed in the state, provided that the agent shall have account with any of them. 

D. Any other entity licensed to perform attestation works. 
 

3. The Proxy form shall include the name & contact number(s) of the shareholder and the brokerage firm who 

approved the proxy. This form/power of attorney/ delegation/ proxy is a guiding form whereby the client has the 

power to issue the proxy in accordance with the limits and powers he deems appropriate, all of this is with the 

obligation that the signature of the shareholder mentioned in the proxy be the signature approved by /with one of 

the above-mentioned authorities.  
 

For further inquiries or clarification please contact us on:  

Tel: 9714 6051180  

Mob: 050 1833670 

Email: alia@alliance-uae.com  
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